
Александра Пандуревић 

Питања постављене Министарству безбједности БиХ: 

1. „Шта је предузето на расвјетљавању скандала са незаконитим коришћењем 

средстава за одвојени живот и смјештај који потресају ово министарство, а 

посебно знајући да су поједини службеници суспендовани, а неки чланови 

кабинета нису? 

2. Да ли су истинити наводи да је савјетник министра ангажован из пензије иако је 

то супротно одредбама Закона о државној служби у институцијама БиХ, и то 

члану 5. и 22. овог закона?“ 

 


